

Contents

Architecture and Construction

Bozhenko A.M., Shevtsova M.A., Albutova T.K.	The Comparative Analysis of Different Types of Insulations in Sandwich Panels for Building Construction with Metal Frame	5
Wang Long, Ya-quan Xie, Gui-fang Fan	The Analysis Environmentally-Friendly Residential Buildings with Mongolian Characteristics and Mongolian Yurts	8

Economic Sciences

Grishin V.A.	Computer Implementation of the Regression-Correlation Analysis of the Economic Process of Demand for Banking Services from the Territorial Perspective	14
Guchetl R.G.	Local Events in the Development of Marketing and Image of the Tambov Region.....	22
Ridel L.N., Dubrovskaya T.V.	On the Formation of a Management System for the Development of Innovative Potential	28
Starchikova E.S.	Ecological Development of Society through the Prism of Spiritual Values	31

Содержание

Архитектура и строительство

Боженко А.М., Шевцова М.А., Албутова Т.К.	Сравнительный анализ различных типов утеплителей, применяемых в сэндвич-панелях при строительстве зданий с металлическим каркасом	5
Ван Лонг, Се Яцюань, Фань Гуйфанд	Экологически чистые жилые постройки с монгольскими характеристиками и монгольские юрты	8

Экономические науки

Гришин В.А.	Компьютерная реализация регрессионно-корреляционного анализа экономического процесса спроса на банковские услуги в территориальном аспекте	14
Гучетль Р.Г.	Применение событийных мероприятий в развитии маркетинга и имиджа Тамбовской области.....	22
Ридель Л.Н., Дубровская Т.В.	К вопросу о формировании системы управления развитием инновационного потенциала	28
Старчикова Е.С.	Экологическое развитие общества сквозь призму духовных ценностей.....	31